
Minnesanteckningar från möte i projekt ”Bryggarskogen” 

 

Tid:   3 maj 2016, kl 15.00. 

 

Plats:   Ärla Kvarn för promenad i ”Bryggarskogen”. 

 

Närvarande:  Rita Syrén, Calle Bergman, Tomas Ljungkvist och Bertil Nyström. 

 

Ärende:  Mötet har tillkommit med anledning av besiktning av   

   skogsbeståndet i s k Bryggarskogen p g a önskemål om skogliga 

   åtgärder. Skogen idag består av många döda nerfallna granar som 

   angripits av granbarkborren samt stående sådana. Dessutom  

   mycket sly med igenvuxna stigar och andra områden. 

 

Anledning:  Att skogen håller på att dö. 

   Att Ärlas invånare skall få en trevlig skog att vistas i. 

   Att fortlöpande kontakter etableras årsvis med Mark- och  

   exploateringsavdelningen gällande Ärlas skog- och parkområden. 

 

Åtgärdsplan: Bertil föreslår beståndsvisa åtgärdsförslag från oss enligt 

   karta som fås, där det aktuella området är färgmarkerat. 

   Tomas åtar sig att göra en sådant förslag. Den skickas   

   därefter snarast till Bertil. Skogen skall röjas och sedan gallras. 

   Tanken är att de flesta granar skall tas bort. Skogen skall mestadels 

   bestå av tall- och lövskog efter åtgärderna. De berörda villaägarna 

   skall informeras muntligt och skriftligt snarast. De villaägare som 

   har tomgräns mot skogen skall uppmanas att höra av sig om  

   eventuella önskemål, t ex att spara eller ta ner träd nära tomtgräns. 

   Planen är att arbetet skall påbörjas i september-oktober 2016. 

   Slutavverkningsanmälan görs av Bertil. 

 

   Mötet avslutas med stort tack till Bertil. 

    


